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Skrivelse om Östermalmstorg 
 
På Stockholms fullmäktige i måndags var det mycket oklart vad majoriteten vill ska bli av 
Östermalmsgrillen och hur Östermalmstorg ska utvecklas. Det blev diskussioner om 
tillståndsprocesser och även utfall mot Östermalmsgrillens ägare. 
Men vad vill egentligen majoriteten se på Östermalmstorg? 
Vill ni se ett levande torg med fler serveringsställen som värnar om småföretagare och 
östermalmsbornas behov och önskemål? 
 
Vi har följande frågor till förvaltningen: 
 

1. Hur ser Östermalms stadsdelsförvaltning på möjligheter till att skapa fler 
serveringsställen på torget efter upprustningen? 

2. Hur anser stadsdelsförvaltningen att tryggheten på en plats påverkas av att 
verksamheter är öppna både dag och kvällstid? 

3. Hur fungerar dialogen med småföretagare vid torget idag? 
  
 


